

Cour fédérale



Federal Court

JUDICIAL APPOINTMENTS

The Honourable Robin Camp, a judge of the provincial court of Alberta, is appointed a judge of the Federal Court to replace Mr. Justice Y. de Montigny, who has been elevated to the Federal Court of Appeal.

The Honourable E. Susan Elliott, a lawyer with Good Elliott Hawkins LLP in Kingston, is appointed a judge of the Federal Court to replace Madam Justice M.J.L. Gleason, who has been elevated to the Federal Court of Appeal.

The Honourable Sylvie Roussel, a lawyer with the Security Intelligence Review Agency in Ottawa, is appointed a judge of the Federal Court to replace Madam Justice Marie-Josée Bédard, who was appointed to the Superior Court of Quebec, District of Gatineau, Pontiac and Labelle.

The Honourable Ann Marie McDonald, a lawyer with McInnes Cooper in Fredericton, is appointed a judge of the Federal Court to replace Mr. Justice R.T. Hughes, who elected to become a supernumerary judge, effective September 1, 2015.

<http://news.gc.ca/web/article-en.do?mthd=index&ctr.page=1&nid=992419>

NOMINATIONS À LA MAGISTRATURE

L'honorable Robin Camp, juge de la Cour provinciale de l'Alberta, est nommé juge de la Cour fédérale. Il remplace monsieur le juge Y. de Montigny, qui a été nommé à la Cour d'appel fédérale.

L'honorable E. Susan Elliott, avocate au cabinet Good Elliott Hawkins à Kingston, est nommée juge de la Cour fédérale. Elle remplace madame la juge M.J.L. Gleason, qui a été nommée à la Cour d'appel fédérale.

L'honorable Sylvie Roussel, avocate au Comité de surveillance des activités de renseignement de sécurité à Ottawa, est nommée juge de la Cour fédérale. Elle remplace madame la juge Marie-Josée Bédard, qui a été nommée à la Cour supérieure du Québec, district de Gatineau, du Pontiac et de Labelle.

L'honorable Ann Marie McDonald, avocate au cabinet McInnes Cooper à Fredericton, est nommée juge de la Cour fédérale. Elle remplace monsieur le juge R.T. Hughes, qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 1er septembre 2015.

<http://nouvelles.gc.ca/web/article-fr.do?mthd=index&ctr.page=1&nid=992419>

Andrew Baumberg
Media Contact/Liaison avec les médias
Federal Court/Cour fédérale
Tel./Tél. : (613)947-3177